
Møte 2 - 28.10.20  

 
Fargekoder: 
Rød             Oppgaver 
Grønn          Kommentarer underveis i møtet 
Blå               Konklusjon 
 

Til stede: Sanna, Liv-Johanne, Eyvor, Magnus, Jonas, Jo Petter, Anna, Silje og 
Thea 

 

Innsjekk:  
 

Ris/ros: Ikke noe siden forrige gang 

 

Oppgaver fra forrige møte 

 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte er godkjent og 
publisert? 

Jo Petter Ja 

Gi alle tilgang til Google Drive Eyvor (til HS) og 
komitéledere 

Ja 

Fiks epost-signatur Alle Et par 
mangler 

Planlegge bildetaking av HS + antrekk Liv Johanne & Eyvor Fredag 
14.30 
Dalje og Pins 

Publiser forespørsel om nominasjon til 
æresmedlem 

Silje Ja 

Foreslå challenges til Movember Alle Ja 

Fikse google-kalender og booking av kontoret Eyvor Ja 

Dele kjellerens bookingside Thea Ja 

Måle opp maks antall personer på kontoret Jonas Ja (9) 

QR-kode til kontoret (smittesporing) Eyvor & Jonas Ja 

Informere om at kontoret holdes stengt Eyvor Ja 

Lag kalender for året for sitt verv De som vil Ja 

Plakat mm til Movember Nukleomedia Jobbes med 



Lage Movember-bruker Alle Ikke Anna 
Sanna 
Liv 

Movember fb-arrangement Jonas hjelper Ruben Nei 

Henge opp krysslista på kontoret Jo Petter Ja 

 
 
 

 

Prioriterte saker: 
• Kjapp oppsummering av kurs i møteledelse 

- Sit hadde møteledelses kurs. De som var med delte kunnskapene sine med 
resten.  

- Det skal bli delt en powerpoint fra kurset til resten av styret.  

 
• Referater: Ønske fra Eyvor til Jo Petter om å forholde oss mest mulig til Google 

dokumenter istedenfor opplastede worddokumenter. Min feil første sakslista, men 
videre er alt google docs. 

- Skjønt 
• Info utenfor kontordøra må oppdateres 

- Det trenger ikke å bli skrevet opp kontorvakter 
- Jo Petter ser i arkiv sekretær (eventuell spør tidligere styre) 

• Godkjenne kryssliste 
- Godkjent 

• Kriteliste for bakrommet 
- Jo Petter kan legge ut og fylle på 

• Vippsoppgjør for HS: gjøres opp én gang i måneden 
- Gjøres den 15. hver måned 

 
• Velge 1. klassing til valgkomiteen til den røda ulv 

o To kandidater: 
▪ Isabella Iversen Milovanovic 
▪ Siri Kågen 

- Det ble trukket, og den som skal være med i valgkomiteen ble Siri Kågen 
- Eyvor skal ta kontakt 

• Movember 
o Bestemme challenges  

- Det ble idémyldret om mulige challenges hovedstyret er villig til å gjøre, og 
det ble satt opp en liste over hvilket beløp som må nås for å utføre en 
challenge.   

o Andre måter å samle penger? 
▪ Før: solgt vafler 

• Hovedstyret skal tenke på andre måter å få samlet inn penger 
på.  

 
Komiteer (oppdatering): 

• Leder:  
o Tips: Skriv erfaringsskriv underveis i året 



o Mail: Hvis man sender eller svarer på noe som angår hele styret sett 
styret@volvox.no i kopi eller blindkopi 

o Møte for å bestemme æresmedlemmer blir den 4.11 
▪ Har ikke fått inn noen nominasjoner (28.10.20), men regner med å få 

inn flere. Fristen er 02.11.20 
• Styret skal ikke sende inn nominasjoner selv, dersom det ikke blir 

sendt inn noen nominasjoner, blir det heller ingen æresmedlemmer.  
• Minne folk på det når vi avlyser julebordet 
▪ Finne annet rom 

o Retningslinjer for kontortilgang - oppdatere innen vi åpner igjen? 
▪ Punkt nr 5 er teknisk sett ikke riktig: man må ha drikketillatelse, ikke 

sjenkebevilling. 
• Eyvor skal endre dette 

▪ https://static1.squarespace.com/static/568fce5da12f4440c847fa91/t/5e
32dc6ad36e1a61904ccb89/1580391531109/Vedtak+om+kontorretning
slinjer-konvertert.pdf  

o Eksamen - er i kontakt med ITVer 
• 90% skal være hjemmeeksamener 
• Siste frist å vite det er 10. november 
• Eyvor er i kontakt med ITV, for å legge press på NTNU slik at 

eksamensformene blir bestemt 
o Representasjon av V&A utad: mulighet for at komitémedlemmer og 

undergrupper repper når HS ikke kan 
• Minst en fra styret må være med 
▪ Ikke like aktuelt i koronatider, færre invitasjoner generelt 
▪ Gi noen retningslinjer for repping 
▪ Info gis i Slack 

• Eyvor og Jonas skal gi beskjed til komitémedlemmene og 
undergruppemedlemmene at det er muligheter for å være med 
på å representere V&A i diverse sammenkomster.  

• Det skal også følge med et skriv på hva som forventes når du 
er med på å representere V&A utad.  

o Ønsker kjapp samtale med enkelte komitéledere for å få mer innsikt i hva 
komiteen gjør 

• Medarbeidersamtaler før jul 

 
o Foreslår å gi bort eller selge vafler utenfor kontoret en dag 

▪ Vise at vi eksisterer 
• Evt ha kontrollert åpning av kontoret for 1. klasse, at de kan inn 

og se seg rundt, spise en vaffel og så dra igjen. Må være nøye 
på ordvalg, så det ikke kan oppfattes som et sosialt 
arrangement og stenges ned av NV 

• En vaffeldag m/kontorvisning for bare 1. klasse og en vaffeldag 
for resten av medlemmene? 

• Hovedstyret besluttet at et vaffelsalg ikke skal 
gjennomføres inntil videre.  

▪ Blæste julebord 
▪ Blæste Movember 

 
• Kasserer: 

o Utlegg, hvilke frister har du? 
• Fristen for å sende inn en kvittering til kasserer er på 14 dager. 
• Send med bilde av kvittering, navn, kontonr. og kort beskrivelse av hva 

som ble kjøpt 
o Vipps Go legges ned fra 1 desember så må finne en ny løsning. 
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▪ Kommentar fra Eyvor: Har fått tilbud fra TIHLDE og Abakus om å 
spleise på Shoplabs, er dette aktuelt? Virker som det er mer for 
kiosksalg 

• izettle fungerer både på hjemmesiden og kortautomat  
• Stoler på at Magnus tar rett avgjørelse, han har full myndighet 

 
• Nestleder: 

o Jobber med planlegging av Åreturen til Oppdal sammen med Fadderkom. 
• Fadderkom fikser alt som skjer på Oppdal 
• Jonas fikser overnatting og transport 

• Men overnattingslokalene er trege med å svare.  
o Jobber med å få en oversikt over hvilke undergrupper som fortsatt lever og 

hvem som styrer de ulike undergruppene. 
• Det er laget et skjema som undergruppelederne må fylle ut før et 

hovedstyremøte.  
o Har snakket med Ruben Åge Hansen om movember. Nestleder er litt travel for 

tiden. Noen andre som føler for å ta initiativ når det kommer til movember? 
Skulle bl. a. hatt noen til å lage en tekst til facebook-innlegg som vil kan poste 
på FB-siden vår. 

• Silje publisere et movember innlegg og arrangement. Samtidig som 
Nuklomedia fikser en plakat til movember.  

 
• Faddersjef:  

o Godt i gang med planlegging for Oppdal. 
• Det blir tatt kontakt med lokaler på Oppdal. Der bord og rom blir 

reservert 
o Snap ta over 

▪ Hva med 6.11?  
• Snap overtagelsen kommer til å bli 10. november 

▪ Det er forresten veldig lov å få flere (opptil 3) innlogga brukere på 
kontoen samme dag slik at dere får vist mest mulig av linjeforeningen. 

• Liv Johanne, Jo Petter, Sanna, Anna skal planlegge hva som vi 
ønsker å presentere av V&A på snapchat. 

• Alle kan bidra med å presentere. Det skal være logisk hvem 
som presenterer.  

▪ Det er også fullt lov å lage snaps på forhånd slik at dere slipper å gjøre 
alt på samme dagen. 

 
• Arrkom: 

o Julebord:  
▪ Kansellere julebordet 

• Silje legger ut et innlegg på facebook der julebordet blir 
kansellert, men det skal fortsatt bli kåring av æresmedlemmer.  

• Kasserer tar ansvar for tilbakebetalingene fortløpende 
• Volvox & Alkymisten kommer til å tape 456,30 kr fra 

gebyr av vipps 
▪ Hvordan gjør vi det med æresmedlemmer? 

• Det ble ikke endelig bestemt hvordan vi skal annonserer 
æresmedlemmene. Det ble gjort en idémyldring der disse 
alternativene ble trukket frem:  

• Holde av et auditorium 
• Eyvor undersøker om vi kan booke et auditorium 

på skolen 
• Kjøre en digital streaming 

• Arrangementet skal ha følgende kriterier: 



• Anntrekk er galla. Spesielt på HS 
• Alle som er nominert kan komme  

 
o Krabbe:  

▪ Var en avbestilling fredag 12. februar, så jeg tok den datoen.  
• Kommentar fra Eyvor: Info om dato må ut til riddere ++ asap! 
• Krabbe blir den 12. februar  

▪ Studenterhytta ønsker vi skal ha catering fra SiT, men de har ikke 
krabbe på menyen så jeg sa vi fikser det selv (håper Ola fortsatt kan 
fikse avtale med Meny Solsiden).  

• Silje tar kontakt 
▪ Per nå er det kun 60 plasser på lokalet, men fortsatt plass til 50 

overnattende. Badstu ikke tilgjengelig.  
• Det diskuteres om antall gjester skal reduseres til 50, men det 

kan fort bli veldig eksklusivt.  
• For å finne liste over alle ridderne fra den røde ulv  

• Hør med Martine, sjekk på arkiv 

 
• Bedkom: 

o Planlegger bedpres i uke 45 eller 46 
• Digitale bedpres, men kan holde av et auditorium som studenter kan 

samles for å se på bedpresen sammen  
o Planlegger også pauseinnslag i eksamensperioden, “Hafskjold-effekten” 
o Mange kule ideer til neste semester 
o VIVO-gruppe er snart på plass - og planlegger VIVO-dag i februarish 
o Lurer også på om det er mulig å bruke 50 000 kroner på digital karrieredag? 

• Mest aktuelt dersom det fortsatt er korona neste høst  
• Det er en digital plattform man kan leie der det kan være 25 bedrifter 

samtidig 
• Men dette er mye penger, og kasserer skal se nærmere på det.  

 
• Nukleomedia: 

o Spørsmål fra forrige møte: Har dere funnet begrunnelse for hvorfor nettsida 
bare heter volvox.no? 

o Avis printa 
• Julebord- gjort 
• Movember i progresjon 
• Nukleotidene printes ut 

• Utlevert den 29.oktober 
• Digital avis 

 
• Kjelleren: 

o Fortsatt åpen 
• Det skal være kjeller styremøte uke 45 der det skal diskuteres om 

kjelleren skal holdes åpent ut semesteret. 
• For at kjelleren skal være oppe må det være faste sitteplasser. 
• Dersom man ønsker å booke kjelleren for et arrangement må man si i 

fra i god tid, og det bør være arrangementer som det er åpent for å 
kjøpe alkohol. Siden salg av alkohol er det som får kjelleren til å gå 
rundt.  

 
• Sekretær: 

o KontorKom lager en kalender som skal henges utenfor kontordøren som alle 
kan fylle inn på dersom det skjer noe med linjeforeningen.  



o KontorKom er i gang, men det strebes med lokaler. Komitéen må tenke nytt, 
og det tar tid.  

o Det ble diskutert om det var ønskelig å gjenopprette Discord kanalen 
• I fjor ble den brukt under nedstengningen, men det var få som brukte 

den aktivt. Det ble besluttet at HS ikke innfører digitale kontorvakter på 
discord med det første, fordi vi er tvilende til hvor stor oppslutning vi 
kommer til å få. 

• Men det er en fin plattform for spillekvelder.  
• Tips til spillekvelder var å gjenopprette minecraftserveren, 

prøve ut among us og flere online spill.  

 

 
Undergrupper (oppdatering): 

• Bumblebeats:  
•  

• InVitro:  
• Oppdatering fra Jonatan (Leder):  

• InVitro har ikke gjort så mye, men de har brygget juleøl til julebordet og 
skulle servere den.  

• Det planlegges å gjøre noe internt med bryggestyret og det skal bli delt 
ut en alkohol-liker pris. Vinneren er allerede bestemt.  

• Revyen: 
• Har satt tema, datoer og fikset lokaler 

• Spør om dato 
• Fremover skal revyen videreutvikle øvinger og tema  

• Shanglelauget: 
•  

• Trollkom:  
•  

• Vokalium: 
• Har øvinger en gang i uken og de har sendt inn et innslag til XYZ og noe 

annet. 
• Fremover skal Vokalium ha øvinger som vanlig, og det øves opp mot 

julebordet. Selv om julebordet ble avlyst ønsker Vokalium fortsatt å ha en 
julekonsert for linjeforeningen. 

• Idéen fra hovedstyret var at de kunne opptre under 
æresmedlemsutdelingen, eller synge julen inn over internett.  

• V&AIL:  
• Det går bra med jentelaget, de har egentlig treninger to ganger i uken, men i 

snitt en gang i uken 
• Spanskymisten: 

•  
• SkeiV&A: 

•  

 
Eventuelt: 
- Eventueltsakene ble utsatt til neste møte. 
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Oppgaver til neste møte 

 

Oppgave Hvem? Utført? 

Hør med Bergo om minecraftserver Eyvor 
 

Masterstudent faddersjef Anna 
 

Dele powerpoint fra møte ledelseskurs Eyvor 
 

Finne mal for å lage info om hvem som er i 
hovedstyret, som kan henges utenfor kontoret 

Jo Petter 
 

Lager liste på hva folk ønsker å ha med i 
spleiselaget 

Jo Petter 
 

Si ifra til Siri Kågen at hun skal være med i 
valgkomiteen for røde ulv 

Eyvor 
 

Ta kontakt med fakultetet ang 
æresmedlemseremoni 

Eyvor 
 

Andre måter å samle inn penger til movember Alle 
 

Sender offisielt at julebordet blir avlyst Silje 
 

Minner folk på at vi fortsatt trenger nominasjoner 
på æresmedlemmer 

Silje 
 

Endrer fra skjenkebevilling til drikketillatelse i 
kontorregler 

Eyvor 
 

Informere at medlemmer i komitéer/undergrupper 
kan fylle opp plasser for å representere V&A. 
Hva som forventes når du representerer V&A 

Eyvor og Jonas Tar dette når 
det blir aktuelt 

Få ut et movember-arrangement Silje 
 

Avtale når Snap-overtakingen skjer Anna 
 

Planlegge det som skal gjøres på snap-
overtakingen 

Anna, Sanna, Liv 
Johanne og Jo 
Petter 

 

Tar forbindelse angående catering til krabbe Silje 
 

Fikse rom til møte 04.11 Eyvor 
 

Hør med Martine om ridderlister Silje 
 

Hvorfor heter nettsiden “bare” volvox.no Liv Johanne 
 

Levere ut Nuklotidene Liv Johanne 
 

Dato til revyen Jo Petter og Jonas 19. og 20. 
mars 



 

Konstruktiv møtekritikk: 
• Langt møte med mye movember 

 

Diggerunde: 
• Møteledelsessammendrag 
• Se ansiktene deres 

 


